Islands District Council

Agenda for the

Traffic and Transport Committee Meeting

離島區議會

交通及運輸委員會會議議程
Date 

: 
14 March 2005 (Monday)

日期

:
2005年3月14日(星期一)

Time

:
2:15 p.m.

時間

:
下午2時15分

Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong
地點

:
香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I.
Confirmation of minutes of previous meeting held on 10.1.2005

通過2005年1月10日的會議記錄

II.
Question on improvement to the parking facilities at Area 18 Cemetery for indigenous residents
(Paper T&TC 8/2005)
有關改善東涌18區原居民墳場泊車設施的提問

(文件T&TC 8/2005號)


III.
Question on renewal of the licence for the ferry service plying Tuen Mun – Tung Chung – Sha Lo Wan – Tai O

(Paper T&TC 9/2005)

有關屯門 – 東涌 – 沙螺灣 – 大澳航線續牌的事宜

(文件 T&TC 9/2005號)

IV.
Questions on the proposed site for the new ferry pier in Tai O and bus stop facilities

(Paper T&TC 10/2005)
有關大澳新碼頭的選址和巴士站設施的提問

(文件T&TC 10/2005號)

V.
Question on the service of New World First Ferry Services Ltd. at Tai O Pier

(Paper T&TC 11/2005)
有關新渡輪在大澳碼頭的服務的提問

(文件T&TC 11/2005號)

VI.
Question on the transport facilities at the bus terminus of Discovery Bay

(Paper T&TC 12/2005)
有關愉景灣巴士總站交通設施的提問

(文件T&TC 12/2005號)

VII.
Question on the service of bus route A21 (subsequently renamed P21) for Discovery Bay

(Paper T&TC 13/2005] 

有關愉景灣A21號(後改稱P21號)路線巴士服務的提問

(文件T&TC 13/2005號)

VIII.
Route Development Programme (2005-2006) for Islands District

(Paper T&TC14/2005)

2005 –2006 年度離島區巴士路線發展計劃

(文件T&TC 14/2005號)
IX.
Report on the progress of the Project Coordination Groups for South Lantau and Ngong Ping Road – Shum Wat Road

(Paper T&TC 15/2005)

匯報南大嶼山工程聯絡小組與昂坪路及深屈路工程聯絡小組工作的進展

(文件 T&TC 15/2005號)
X.
Date of next meeting

下次會議日期
